
                                          ZÁPISNICA 

napísaná v priebehu riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

25.09.2024 o 17:00 h v kancelárii Obecného úradu v Oreskom. 

Prítomní : 

Darina Cvoreňová – starostka obce 

Poslanci OZ :  Ján Béreš,  Milan Cvoreň , Jozef Tirpák  

Neprítomný : Ľuboslav Chvasta, Mgr. Marta Tkáčová 

Zapisovateľka : Erika Bošková 

Kontrolórka obce : Mgr. Anna Kosanová - PN 

  

 

   Predsedajúca oznámila, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v riadne stanovenej lehote 

a že všetci poslanci boli písomne v čas pozvaní. Ďalej konštatuje, že z celkového počtu 5 

poslancov bolo prítomní 3 poslanci. Za zapisovateľku bola určená Erika Bošková.  Zasadnutie 

OZ je v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 
 

Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva .  

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia.  

4. Informácie o pripravovanej knižnej publikácií o obci Oreské.. 

5. Návrh - Všeobecné záväzné nariadenie , ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok 

verejného detského ihriska v Oreskom .  

6. Návrh - Všeobecné záväzne nariadenie , ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok 

pohrebiska 

7. Žiadosť gréckokatolíckej cirkvi o finančný príspevok. 

8. Návrh rozpočtu obce na rok 2025 -2027 

9. Spoločenská akcia „Október – úcta k starším“.  

10. Zájazd do Poľska – Krosno. 

11.  Vyúčtovanie spoločenskej akcie „Súťaž vo varení guľášu“ a „Detský beh“. 

12.  Návrh na vypracovanie projektov „Rekonštrukcia interiéru spoločenskej miestnosti „ a „     

Rekonštrukcia Domu smútku“. 

13. Rôzne. 

14. Diskusia 

15. Návrh uznesení  

16. Záver 

 

 



1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila prítomných privítala starostka obce Darina 

Cvoreňová. Prítomných oboznámila s programom zasadnutia a zároveň ich vyzvala 

k doplneniu programu. Program bol doplnený o tieto body :  

starostka obce doplnila tieto body : 

-  Návrh na vykonanie riadnej inventarizácie majetku a záväzkov k 31.12.024 

-  Žiadosť o prenájom pozemkov na poľovné účely od poľovníckej spoločnosti Žalobín 

-  Informáciu o navýšení cien elektrickej energie od 01.01.2025 

Ďalší doplňujúci bod predložil Ján Béreš – terénne úpravy v areály bývalej Základnej školy 

a Materskej školy v obci Oreské 

Obecné zastupiteľstvo zverejnený návrh programu spolu s  doplňujúcimi bodmi schváľuje. 

Hlasovanie 

Za: Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice Za zapisovateľku bola 

určená Erika Bošková , za  overovateľov zápisnice bolí určení : Milan Cvoreň, Jozef Tirpák,  do 

návrhovej komisie  Ján Béreš, Milan Cvoreň 

Hlasovanie 

Za: Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia zo dňa 25.08.2024 

Na základe uznesení z predchádzajúceho obecného  zastupiteľstva zo dňa 25.08.2024, sa 

starostka obce zúčastnila dňa 27.08.2024 o 10:00 hod v Penzióne Dolina na Zemplínskej 

Šírave Valného zhromaždenia a hlasovala o využití práv poľovníctva v spoločnom poľovnom 

revíry za PZ Javorina. 

- Dňa 10.09.2024 sa starostka obce zúčastnila s ochranármi prírody na súpisnom čísle 

122 ohľadne preloženia hniezda bocianov, na podnet vlastníčky Mgr. Martina Vaľová 

Na základe zápisu zo stretnutia o prekládku aktívneho hniezda bociana bieleho na 

samostatnom stĺpe s podložkou sa zvolili tri možnosti, ktoré ostávajú v štádiu riešenia 

na základe potreby prezistenia ďalších skutočností : 

1. Stĺp osadiť 2-3 m od plota resp. od miesta, kde teraz je, ale smerom za elektricky stĺp. 

Tým sa odstráni  problém s poškodením kábla a takisto čiastočného znečistenia plota. 

2. Stĺp sa umiestni 50 m od pôvodného miesta na koniec záhrady. 

3. Stĺp sa umiestni asi 5 m cez cestu na pozemok vo vlastníctve Košického 

samosprávneho kraja (KSK) k záhrade p. Emílie Melkovej.. 

Uznesenia z obecného zastupiteľstva zo dňa 24.07.2024 

- Finančný  príspevok bol vyplatený pre novokňaza Jozefa Havrilčáka v sume 500,-€ 



- Bola podaná žiadosť na Slovenské agentúru životného prostredia o dotáciu 

z Environmentálneho fondu v rámci Programu obnovy dediny- Oprava koryta 

Oreského potoka.     

- Akcia Súťaž vo varení guľašu a detský pretekársky beh Sparťan uskutočnená 

24.08.2024 

  Uznesenie z obecného zastupiteľstva zo dňa 13.06.2024 

- Bola zakúpená a osadená firmou Plutko dopravná značka s dodatkovou tabuľou pred 

predajňou COOP Jednota ( vyhradené parkovisko pre účely zásobovania,  zákazníkov 

COOP Jednota a Spoločenskej miestnosti  ). 

- Bol osadený rošt na potoku pri súpisnom čísle 109. 

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom berie na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúcich 

obecných zastupiteľstiev. 

Hlasovanie 

Za: Ján Béreš, Milan Cvoreň,,Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

4. Informácie o pripravovanej knižnej publikácií o obci Oreské. 

Vdp. Farár Daniel Boleš prezentoval a informoval obecné zastupiteľstvo o pripravovanej 

knižnej publikácií o obci Oreské. 

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom berie na vedomie informáciu vdp. farára Daniela Boleša 

o pripravovanej knižnej publikácii o obci Oreské. 

Hlasovanie 

Za: Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

5. Návrh – Všeobecne záväzne nariadenie, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok 

verejného detského ihriska v Oreskom. 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o návrhu Všeobecne záväzne nariadenie, 

ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok verejného detského ihriska v Oreskom. 

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom schvaľuje  Všeobecne záväzne nariadenie, ktorým sa 

schvaľuje prevádzkový poriadok verejného detského ihriska v Oreskom. 

Hlasovanie 

Za: Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

 

 

 



6. Návrh – Všeobecne záväzne nariadenie, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok 

pohrebiská. 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o návrhu Všeobecne záväzne nariadenie, 

ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska. 

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom schvaľuje Všeobecne záväzne nariadenie, ktorým sa 

schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska. 

Hlasovanie 

Za:, Ján Béreš, Milan Cvoreň,  Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

7. Žiadosť gréckokatolíckej cirkvi o finančný príspevok 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo, že gréckokatolícka farnosť so sídlom 

v Oreskom požiadala obec Oreské o finančný príspevok na opravu fasády chrámu. Návrh 

poslanca Jána Béreša o finančný príspevok pre gréckokatolícku farnosť v Oreskom bol vo 

výške 3.000,-€. 

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom schvaľuje finančný príspevok z rozpočtu obce v roku 2025 

pre gréckokatolícku cirkev v Oreskom. 

Hlasovanie 

Za: Ján Béreš, Milan Cvoreň, Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

8 Návrh rozpočtu obce na rok 2025 – 2027 

Starostka obce zaslala obecnému zastupiteľstvu návrh rozpočtu na roky 2025 – 2027. 

V návrhu rozpočtu je potrebné doplniť položku finančný príspevok pre gréckokatolícku 

farnosť vo výške 3.000,-€. 

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom schvaľuje rozpočet obce Oreské na rok 2025 a berie na 

vedomie rozpočet obce Oreské na roky 2026 – 2027. 

Hlasovanie 

Za:, Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

9. Spoločenská akcia „Október -  úcta k starším“. 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o pripravovanej spoločenskej akcií 

„Október – úcta k starším“ , akcia sa uskutoční 20.októbra 2024 o 15:30 h. v spoločenskej 

miestnosti. O program sa postará FS Tarnavčan a Michalovské Divadlo pri fontáne. Každý 

dôchodca od 60 rokov dostane pozvánku. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie program spoločenskej akcie „ Október mesiac úcty 

k starším“, ktorá sa uskutoční 20.októbra 2024 o 15:30h v spoločenskej miestnosti. 



Hlasovanie 

Za: Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

10. Zájazd do Poľska – Krosno 

Obec Oreské dňa 23. novembra usporiada zájazd  do Poľska – Krosno. Autobus zabezpečí 

firma Autoškola Ženčák. Obecné zastupiteľstvo v Oreskom berie na vedomie program a cenu 

za dopravu zájazdu do Krosna, ktorý sa uskutoční dňa 23. novembra 2024. 

Hlasovanie 

Za:, Ján Béreš, Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

11. Vyúčtovanie spoločenskej akcie „Súťaž vo varení guľášu a „Detský beh Sparťan“ 

Starostka obce poďakovala obecnému zastupiteľstvu za prípravu a spoluprácu pri 

pripravovanej spoločenskej akcií „Súťaž vo varení guľášu a „Detský beh Sparťan“. 

Výdavky na pripravovanú spoločenskú akciu boli vo výške 696,20 €. 

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom berie na vedomie spoločenskú akciu „ Súťaž vo varení 

guľášu a „Detský beh Sparťan“ 

Hlasovanie 

Za:, Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

12. Návrh na vypracovanie projektov „Rekonštrukcia interiéru spoločenskej miestnosti“ a 

„Rekonštrukcia Domu smútku“. 

Starostka obce dala návrh obecnému zastupiteľstvu, že je potrebné vypracovať projekty na 

Rekonštrukcia interiéru spoločenskej miestnosti“ a „Rekonštrukcia Domu smútku“, na koľko 

dané budovy už potrebujú rekonštrukciu interiérov. Pokiaľ by sa obec  chcela zapojiť do 

vyhlásenej výzvy k žiadosti je potrebné mať už vypracovanú projektovú dokumentáciu. Pokiaľ 

sa výzva vyhlási, je už potrebné mať vypracovanú projektovú dokumentáciu vopred, nakoľko 

je veľmi krátky termín do ukončenia výzvy.  

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom schvaľuje vypracovanie projektov Rekonštrukcia interiéru 

spoločenskej miestnosti“ a „Rekonštrukcia Domu smútku“. 

Hlasovanie 

Za:, Ján Béreš,  Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : Milan Cvoreň 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 



 

 

 

13 Rôzne – doplňujúce body 

- Návrh na vykonanie riadnej inventarizácie majetku a záväzkov k 31.12.2024. 

Starostka obce poverila inventarizačnú komisiu vykonať riadnu inventarizáciu majetku 

a záväzkov  k 31.12.2024. 

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom berie na vedomie vykonanie riadnej inventarizácie majetku 

a záväzkov obce  

Hlasovanie 

Za:, Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

14. Žiadosť o prenájom pozemkov na poľovné účely. 

Dňa 24.septembra 2024 Poľovnícka spoločnosť Žalobín so sídlom Oreské č. 15 doručila na 

obecný úrad v Oreskom žiadosť o prenájom pozemkov na poľovné účely mimo intravilánu 

obce, v sume 20€ za ha. Obecné zastupiteľstvo v Oreskom berie na vedomie doručenú 

žiadosť od Poľovníckej spoločnosti Žalobín, so sídlom Oreské č. 15, 072 23, s tým, že poverilo 

starostku obce, aby písomne požiadala Poľovnícku spoločnosť Žalobín , aby doplnila za aké 

obdobie si uplatňuje  prenájom pozemkov mimo intravilánu obce Oreské na poľovné účely 

a za aké obdobie ponúka cenu vo výške 20,00€ za 1 ha. 

Hlasovanie: 

Za:, Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

15. Informácia o navýšení cien elektrickej energie od 01.01.2025 

Starostka  obce informovala obecné zastupiteľstvo, že Východoslovenská distribučná 

spoločnosť a.s.  informovala listom  obec že od 01.januára 2025 dôjde k navýšeniu 

cien  elektrickej energie. Preto je potrebné zaslať žiadosť o prehodnotenie výšky maximálnej 

rezervovanej kapacity.  

Starostka informovala, že žiadosť o navýšení cien elektrickej energie od 01.januára 2025 bola 

odoslaná.  

Obecné zastupiteľstvo v Oreskom berie na vedomie informáciu o navýšení cien elektrickej 

energie od 01.januára 2025 a o zaslaných žiadostiach o prehodnotenie výšky maximálnej 

rezervovanej kapacity. 

Hlasovanie 

Za:, Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 



 

16. Terénne úpravy v areály bývalej Základnej školy a Materskej školy v obci Oreské 

Terénne úpravy pozemkov v areály bývalej Základnej školy a Materskej školy v našej obci 

navrhol v doplňujúcom bode poslanec Ján Béreš. O pozemky  p.č. 1469/1, 1468/1, 1465/1, 

1465/2, 1464/1, 1460/1,  1459/1, 1455/1, 1454/1, 1455/1, 1453/1  sa  dlhodobo /od 60-tých 

rokov/ od postavenia budovy Základnej školy staral a zveľaďoval  Miestny národný výbor v 

Oreskom, neskôr učitelia ktorí bývali v školskom byte, rodičia detí navštevujúcich Základnú 

školu a neskôr aj Materskú školu a v súčasnosti sa stará a zveľaďuje  uvedené pozemky Obec 

Oreské.  Uvedené pozemky sú   využívané na oddych, prechádzky s deťmi a športové hry. 

Uvedené pozemky sa využívajú na obecné akcie, MDD, Varenie guľášu, opekačky , futbal, 

stretávajú sa tam rodiny s deťmi.  Nakoľko obec sa stará o kosenie uvedených pozemkov, 

terén je potrebné upraviť tak, aby sa ľahšie kosilo s malotraktorovou kosačkou. Pozemky  

kosí pracovník, ktorý je zamestnaný na dohodu o vykonaní práce na určité obdobie 

s vlastným malotraktorom .  Po prerokovaní uvedeného problému poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili terénne úpravy vykonať svojpomocne a zasiať trávu.  

Hlasovanie 

Za:, Ján Béreš,  Milan Cvoreň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní  : Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

 

17. V diskusií sa poslanci vyjadrovali k jednotlivým bodom programu. Poslanec Jozef  Tirpák 

sa informoval, či sa obec nezapája do projektu ponúkaného VVS ,a.s. Projekt Čisté obce. 

Starostka obce a poslanci obecného zastupiteľstva   nevylúčili túto možnosť, ale je na 

zvážení, nakoľko je to spojený vývoz a môže sa týkať najviac dvoch miest a fakturácia ide 

cez obecný úrad. Následne obecný úrad  žiada fyzickú osobu ktorej bola žumpa vyvezená 

o úhradu. Tento návrh zatiaľ nebol schválený. Naďalej si budú občania objednávať vývoz 

samostatne.  

 

18. Návrh uznesení z konaného obecného zastupiteľstva predniesol poslanec Milan Cvoreň.  

Poslanci návrh uznesení jednohlasne schválili. 

 

Zapísala : Erika Bošková 

 

Overovatelia zápisnice: Milan Cvoreň  ............................. 

                                           Jozef Tirpák    ............................. 

 

 

 

                                                                                                        Darina Cvoreňová 

                                                                                                          starostka obce    

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 
 


